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PROTOKÓŁ NR 157.2014 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 21 października 2014 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Remigiusz Lorenz - Wicestarosta 

2. Zofia Plewa - Członek Zarządu 

3. Zenon Różalski - Członek Zarządu 

4. Maciej Zawidzki - Członek Zarządu 

 

oraz: 

Bogusław Maciejczak - Skarbnik Powiatu 

Remigiusz Biłous  - Skarbnik Powiatu 

 

a także: 

Katarzyna Hegenbarth - Główny Specjalista w Wydziale Edukacji, Spraw Społecznych i  

    Promocji (podczas omawiania pkt 1) 

Czesław Toczyński   -  Dyrektor Biura Starosty 

 

Posiedzenie otworzył Wicestarosta, Pan Remigiusz Lorenz, po czym ustalono porządek obrad. 

 

 

PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Sprawy budżetowe, w tym: 

- podjęcie uchwały, 

- przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu. 

2. Rozpatrzenie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

3. Wolne wnioski 
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Ad. 1 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w Międzyrzeczu w sprawie zmia-

ny w budżecie na 2014 r. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr. 84.2014. 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w Międzyrzeczu w sprawie zmiany w 

uchwale budżetowej na 2014 r. 

 Zarząd skierował projekt do dalszych prac Rady Powiatu. 

 Skarbnik przedstawił informację z Ministerstwa Finansów w sprawie planowanego na 

2015 r. udziału Powiatu Międzyrzeckiego we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycz-

nych oraz planowanej wysokości subwencji oświatowej. Przedstawione informacje są niezbędne 

przy przygotowywaniu projektu budżetu na 2015 r. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Pan Czesław Toczyński przedstawił wniosek Gminy Trzciel w sprawie podjęcia prac nad 

modernizacją ewidencji gruntów i budynków, w tym aktualizację użytków gruntowych i terenów 

zabudowanych w obrębie wsi Lutol Mokry i Rybojady.  Gmina przekaże na ten cel 8 tys. zł. Wy-

dział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami musi rozstrzygnąć, czy zadanie uda się wykonać 

w roku bieżącym. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

 Wicestarosta przedstawił wniosek Gminy Międzyrzecz w sprawie przesłania deklaracji 

ujęcia przez Powiat w projekcie budżetu na 2015 r. kwoty 14.450 zł z przeznaczeniem na wyko-

nanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Bobowicku. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

 Pan Czesław Toczyński przedstawił informację Szpitala Międzyrzeckiego sp. z o. o. w 

Międzyrzeczu w sprawie spłaty w dniu 30 września 20144 r. raty odsetek od kredytu poręczonego 

przez Powiat Międzyrzecki. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Pan Czesław Toczyński przypomniał poruszoną na poprzednim posiedzeniu sprawę budo-

wy kanalizacji deszczowej w Świechocinie. Przetarg ze względu na fakt, że najkorzystniejsza 

oferta przekraczała środki, jakimi dysponował zamawiający został unieważniony. Gmina Pszczew 

zadeklarowała dołożenie brakującej do najkorzystniejszej oferty kwoty z jednoczesnym wnio-
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skiem o przesunięcie terminu realizacji zadania na czerwiec 2015 r. i wprowadzenia środków, jako 

niewygasające. Skarbnik ze względu na fakt, że wprowadzenie środków niewygasających będzie 

miało negatywny wpływ na WPF zaproponował wpisanie zadania do WPF i wprowadzenie środ-

ków do budżetów obu jednostek na 2015 r.  

 Zarząd zapoznał się z wnioskiem i odłożył jego rozpatrzenie do czasu wypracowania moż-

liwości współfinansowania inwestycji w roku bieżącym i jej rozliczenia w 2015 r. 

 Pani Katarzyna Hegenbarth przedstawiła projekt aneksu Nr 3 do umowy z miastem Go-

rzów Wlkp. w sprawie finansowania kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teo-

retycznych przedmiotów zawodowych. Od trzech lat stawki za kształcenie uczniów nie były aktu-

alizowane. Sprawa dotyczy uczniów Zespołu Szkół Budowlanych w Międzyrzeczu. 

 Zarząd przyjął projekt aneksu i wyraził zgodę na jego podpisanie. 

Ad. 2 

 Pan Czesław Toczyński przypomniał sprawę umowy z Lubuską Wojewódzką Komendą 

Ochotniczych Hufców Pracy w Zielonej Górze w sprawie współdziałania w celu utrzymania jed-

nostki LWK OHP – Młodzieżowego Centrum Kariery w Skwierzynie, który mieści się w budynku 

Powiatowego Ośrodka Wsparcia „Razem raźniej” w Skwierzynie oraz wniosek Kierownika Po-

wiatowego Ośrodka Wsparcia „Razem raźniej” w Skwierzynie w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali dla Domu Pomocy Społecznej w Skwierzynie, w której znajduje się 

działająca od 2002 r. sala multimedialna DPS. Przedstawił projekt aneksu Nr 1 do umowy uży-

czenia z Powiatowym Ośrodkiem Wsparcia „Razem raźniej” w Skwierzynie. Aneks wprowadza 

możliwość oddawania przez POW do używania części budynku osobom trzecim za zgodą Zarządu 

Powiatu, co w przypadku przyjęcia aneksu umożliwi załatwienie omawianych (OHP i DPS w 

Skwierzynie) jak i przyszłych spraw bezpośrednio przez POW. 

 Zarząd przyjął projekt aneksu i wyraził zgodę na jego podpisanie. 

 Pan Czesław Toczyński przedstawił decyzję Wydziału Architektury i Budownictwa w 

sprawie wydania pozwolenia na budowę sieci ciepłowniczej na odcinku ulicy Libelta – do węzła 

cieplnego na ulicy Piastowskiej 40 w Międzyrzeczu dla Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o. o. w 

Międzyrzeczu. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 
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 Wicestarosta poinformował o otrzymaniu w dniu 20 października 2014 r. informacji o od-

biorze dróg w Skwierzynie realizowanych w ramach NPPDL, które odbyło się miesiąc wcześniej, 

w dniu 21 września 2014 r. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją.  

Ad. 3 [wolne wnioski] 

 Skarbnik poinformował o wysłaniu sprawozdań finansowych według stanu na dzień 30 

września 2014 r. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Więcej wolnych wniosków nie wniesiono. 

 Termin następnego posiedzenia Zarządu Powiatu wstępnie ustalono na 29 października 

2014 r. w Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu przed sesją Rady Powiatu w Międzyrzeczu. 

 

 

 

PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. ............................................ 

2. ............................................ 

3. ............................................ 

4. ............................................ 

 

Protokołował: Łukasz Ruta  

 

 


